



## Protokoll styrelsemöte S06

<b>Närvaro:</b>	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Henrik Andersson	Överphös
	Johanna Lynn	Industrimästaremästare
	Simon Kämpe	Sexmästare
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Jonas Hansson	Cafémästare
	Michael Eringsmark	SRD-Ordförande
	Olov Petrén	Revisor
	Mårten Bengtsson	Programmästare
	Niklas Trappe	Kårordförande, Fr.o.m. §7
	Louise Larsson	Fr.o.m. §7
	Isabelle Beckman	Fr.o.m. §7

- §1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:01
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Niklas Trappe, Louise Larsson och Isabelle Beckman adjungerades när de anlände.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Punkten bordlades till nästa möte.
- §6 Beslutsuppföljning Styrelsen **beslöt**  
**att** skjuta upp redovisningen av beslut #4 till S07 26/2.  
Aktuell beslutsuppföljning ser ut som följer:



#	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
1	Sammanfatta ProMobilkontraktet	Johanna Lynn	S03 5/2	S06 19/2
2	Ta fram styrdokument för uthyrningen av iDét's och sektionens inventarier	Gustaf Scheja och Simon Kämpe	S02 29/1	S07 26/2
3	Ta fram dokument för hantering av depositioner	Linus Svensson och Gustaf Scheja	S05 12/2	S07 26/2
4	Flytta Vismas nyhetsbrev från styrelsemajlen till annan dsek-adress	Linus Svensson och Erik Iveroth	S05 12/2	S07 19/2

§7 Meddelanden

Erik meddelade att det från och med idag kommer ordnas fikamöten med SVL-D/C och PLD på tisdagar i läsveckor 2 och 6 kl 10:00-10:15 i iDét.

Olov meddelade att obligatorie-utredningen är klar, och att det ser ut som att kårobligatoriet försvinner.

Niklas meddelade att kåren letar folk till bl. a. posterna valberedningsordförande, balmästare och programmästare, att det kommer hållas alkoholutbildning för B-certifikat den 19:e eller 26:e april, samt att sångarstriden och vårbalen går av stapeln den 2:a april resp. 3:e maj.

Simon meddelade att sexet ordnat sexshipte i helgen.

Jonatan meddelade att Readme förmodligen inte kommer förrän nästa läsperiod.

Gustaf meddelade att Lundaboys lånat iDét i veckan.

§8 Mackbar-Linus informerar

Linus berättade lite om hur han tyckte att internfakturorna borde hanteras.

Linus och Gustaf redogjorde för dokumentet kring hantering av depositioner enl. beslut #3. Styrelsen **beslöt**

**att** avföra beslut #3 från beslutsuppföljningen.

§9 ProMobil

Styrelsen **beslöt**

**att** Tacka nej till ProMobils kontrakt och utreda alternativ om att hyra och leasa bil från andra aktörer. Redovisas S12 29/4.

**att** avföra beslut #1 från beslutsuppföljningen.

§10 Övrigt

Niklas meddelade att det behövs en hemsidesansvarig till Arkadgruppen.



Styrelsen diskuterade tandemstafetten och ett eventuellt samarbete med E och W.

Mårten redogjorde för hur arbetet med sångarstriden äntligen är på gång.

Olov informerade om att projektorn i Shäraton nog bör bytas ut om lampan i den går sönder.

Erik informerade om F-sektionens styrelsefest 9/4

§11 OFMA

Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:01

Vid protokollet

Justeras

Jonatan Jonsson  
Sekreterare

Erik Iveroth  
Ordförande